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GRADSKO VIJEĆE 
                Vijećnicima  
      - s v i m a - 

 
PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
 Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Željko Ernečić (SDP) je na 7. sjednici 
Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 20. prosinca 2017. godine postavio vijećničko 
pitanje za projekt „Pješačko – biciklističke staze Rabac – Duga Luka“ i pita, s obzirom da se 
ta staza cijelom svojom dužinom nalazi u zaštićenom krajobrazu, da li se taj projekt radi u 
skladu s Prostornim planom uređenja Grada Labina tj. da li su izrađeni svi potrebni 
dokumenti koji moraju prethoditi izradi tog projekta, te citira članak 144. Izmjena i dopuna 
Prostornog plana uređenja Grada Labina iz 2011. godine. 
  

ODGOVOR: 
U tijeku je  priprema predmetnog projekta odnosno izrađuje se  potrebna 

dokumentacija za izgradnju pješačko-biciklističke staze pri čemu se poštuju odredbe 
Prostornog plana uređenja grada Labina. Ovdje se radi o infrastrukturnoj građevini i 
primjenjuju se odredbe Plana koje govore o uvjetima gradnje takvih građevina kao i odredba 
članka 144. stavak 2. budući da se šetnica planira u zaštićenom obalnom području. Ono što 
je do sada učinjeno prezentirat će se na sjednici Gradskog vijeća. 
 
 S poštovanjem, 

       

GRADONAČELNIK 
                                Valter Glavičić v.r. 
 
 
O TOME OBAVIJEST: 

1. Predsjednici Gradskog vijeća  
2. Pismohrana. 

 
 
 
Prijedlog odgovora izradila: 
Pročelnica: Anamarija Lukšić v.r. 

 
 
 


